

Protokoll Serieföreningens styrelsemöte söndagen 14 januari

Quality Hotell Vänersborg

Närvarande; Tommy Allanson, Yvonne Steen, Kenth Gustavsson, Sven-Erik Olsson, Tony Ahlgren och Lovisa Becker.

Frånvarande: Örjan Bengtsson.

Gäster: Annette Becker, Västras Valberedning och Roland Brunzell, Kils MK MC.

1. Mötets öppnande.

Tommy Allansson öppnade mötet.

2. Föregående protokoll.

Föregående protokoll justerades och godkändes.

3. Godkännande av dagordningen.

Dagordningen godkändes för mötet.

4. Val av sekreterare för mötet.

Sekreterare för mötet var Lovisa Becker.

5. Val av protokolljusterare (1 st + ordförande)

Till protokolljusterare för mötet valdes Sven-Erik Olsson och Tommy Allansson.

6. Ekonomi.

Det är god ekonomi i Serieföreningen. Det finns 95 000 kr i kassan. Styrelsen beslutade att styrelsen ska ta ut traktamente istället för tidigare årsarvode för möten.

En heldag 220 kr i ersättning och för en halvdag 110 kr i ersättning, detta gäller vid övernattning enligt reglerna 13 Spar/NT kap 2.2.2

Styrelsens förslag till årsmötet är oförändrad årsavgift för klubbarna i Serieföreningen och att Serieföreningen bjuder på mat vid möten.

7. Inkomna Skrivelser.

Niklas Olsson, Sunne MX, har skickat en skrivelse angående sen kallelse till mötet.

På planeringsmötet den 29 oktober bestämdes att planeringsmötet skulle vara den 14 januari, i december gick kallelsen med tid och plats ut till klubbarna.

8. Utgående skrivelser.

Kallelse till mötet har skickats ut till klubbarna tillsammans med förslag på seriedagar och en föreningslista.

9. Serien 2018

Serien ska köras som 2017 med några små justeringar.

Endast nordiska förare får delta i serien.

Blå flagg används ej i serien.

Förslag att antalet körda varv vid målgång körs enligt SR med 50% körda varv.

9.1 Beslut hur serien ska köras 2018

Sunne MX deltar ej på planeringsmötet 14 januari.

Carlsborgs MK kommer ej delta i serien 2018.

15 januari är sista dagen att ansöka om låneförare för 2018.

9.2 Divisioner/Startnummer

9.3 Divisionsansvariga.

Styrelsens förslag till planeringsmötet är att divisionsansvariga tas bort.

10. Tävlingsdagar 2018

Förslagen på seriedagar är följande: 1 maj, 10 maj, 2-3 juni, 30 juni, 15-16 september, 29 september samt 30 september som är en reservdag. På mötet sitter divisionerna i grupper och bestämmer seriedagarna.

11. Övriga tävlingar i distriktet.

Genomgång av samtliga tävlingsdagar i distriktet.

12. Nya regler.

Tommy gick igenom nya regler.

13. Projekt förbund/distrikt.

Tommy gick igenom de projekt som finns i förbundet och distriktet.

14. Rapport från MX sektionen

Sven-Erik Olsson informerade om utvecklingsgruppen, hur den fungerat 2017 och hur den kommer att fungera 2018.

Möte har varit med arrangörsansvariga i ungdomscuperna i distriktet. Ett samarbete krävs mellan cuperna för att främja sporten.

24 januari kommer det att hållas en funktionärsutbildning i Falköping. Inbjudan har gått ut till klubbarna i distriktet. Utbildningen kommer att hållas av Sven-Erik Olsson och Örjan Bengtsson. Bengt Ahlgren kommer att vara fackman.

15. Årsmöte 2018

Årsmötet kommer att vara i Skara på Jula Hotell 24 februari i samband med Västra distriktets årsmöte.

16. Utbildningshelgen 24-25 mars.

Tidtagning och resultathantering kommer Ola Andersson att hålla i.

Fortbildning tävlingsledare.

17. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

18. Nästa möte

Nästa möte kommer att vara 23 februari 18.00 på Jula Hotell i Skara. Middag 20.00 tillsammans med Västra.

Yvonne informerar Bengt Ahlgren om antalet rum till Serieföreningens styrelse.

19. Mötet avslutades

Justeras
Ordförande Tommy Allansson
Justerat via e-post 2018-01-18

Justeras
Sven-Erik Olsson
Justerat via e-post 2018-01-18

Vid protokollet
Lovisa Becker